

ES TC møde – 8. maj 2018

Til stede: LBL, TKM, JJN, JHM, KMN, BLI, IMW og HH
Afbud:

Referent: HH

Dagsorden:

1. godkendelse af dagsorden

mange punkter på dagsorden!

2. godkendelse af referat fra januar 2018

BLI havde et par mindre rettelser – herefter godkendt.

3. meddelelser

Intet til dette punkt.

4. nyt fra studienævn

intet til dette punkt.

5. undervisningsfordeling E18 – koordinator-fordeling

HH vil opdatere mht kurser iflg E17 og rette henvendelse til TC-medlemmer hvis spørgsmål.

ROP koordinator for SPA9. SKO for PDP3.

Diskussion om koordinatorfordeling i E18 – især EIT5, hvor KMN gerne så at denne kom tilbage til Automation, da de ikke har nogen koordinatorrolle på bachelor-delen af vore uddannelser. Beslutningen blev at EIT5 bliver hos CNT, men BLI efterlyser samtidig input fra sektioner til en bedre fordeling af koordinator-roller.

6. Opdatering på WCS / NDS sammenlægning

Udvalget har lavet et godt udkast og afventer nu feedback fra Ove og Uffe.

7. Summer Camps

TKM har været i kontakt med lokal Aalborg afdeling af UNF (unf.dk) og hørte om de kunne være interesseret at køre flere Science Camps på Aalborg universitet. Dette år bliver der arrangeret Game Development Camp og Software Development Camp. UNF er interesseret i at inkludere Sikkerheds Camp (eller Hacking camp) i sin portfolio. Den kan ikke nås i år, da planlægning af camps begynder et år før. TKM fortsætter med at være i kontakt med UNF omkring Sikkerheds Camp i 2019. Der bliver diskuteret andre emner som kunne være interessant at tilbyde som sommer camp til gymnasieelever: Maker Camp, Space Camp, Robotics Camp.

8. Reorganisering – lukning af fakulteter og skoler. Hvad betyder det for vores institut

Svært at sige noget lige nu. Der arbejdes i udvalg. På undervisningssiden vil der ske de største ændringer.

9. studiemiljø i Aalborg og København (Børge sendte mail 3.januar 2018 - ES håndtering af identificerede studiemiljømæssige problemstillinger)

Arbejdet er startet i København selvom organiseringen har været lidt dårlig.
Iwona sender input til Børge som han vil bringe op på arbejdsmiljøudvalget.
HH forbereder dette punkt til næste gang – kigger på listen.

10. undervisning på UCN

TKM: Ikke helt ideelt mht laboratorier (6 personer herfra der underviser). Forløbet skal evalueres af alle parter inden det besluttet om det skal fortsætte eller ej.
HH indkalder til et evalueringsmøde mellem UCN og ES.

11. PBL-exchange

Hans Hüttel var skuffet over at vores planlagte møde blev aflyst pga for få tilmeldinger.
Undervisningsens dag skal på agenda til næste møde.

12. månedlige erfa-møder

Enighed om at lukke for nu men vil have det som et særskilt punkt på dagsorden fremad i tilfælde af at der skulle være noget interessant vi skal indkalde til.

13. Frafaldsopgørelse pr. 3.april 2018

Nåede ikke dette punkt.

14. møder resten af 2018

HH booker møder for resten af 2018 dog ikke april, juli og oktober.

15. andet

BLI har haft bemandingsmøder med Uffe og tidligere blev det baseret på året før men nu skal det være fremadrettet så for E18 baseres på E18.

BLI: Vi skal være opmærksomme på at fastansatte VIP faktisk skal undervise.

ACTIONS:

HH – opdatere rekvisitioner for E18

HH – tjek listen med studiemæssige problemstillinger

HH – indkalde til evalueringsmøde mellem UCN og ES

HH – indkalde til TC møder resten af 2018